
Zápis z 1. schůze sportovní  komise 
 

 

Dne: 24. 11. 2014 v 15.00 hodin 
 
Účastníci: 
předseda:  JUDr. Josef Moravec 
členové :  Pavel Zaujec 
                Tomáš Sazima  
  Radek Hemelík 
  Luděk Černý 
 
 
Schůzi zahájil  předseda a seznámil přítomné s tím, že  jediným stěžejním programem dnešního 
jednání bude osobní přítomnost členů  komise při protokolárním předání a převzetí budovy sokolovny 
v Borohrádku, a to v návaznosti na bezúplatný převod vlastnického práva  na Město Borohrádek. 
Předání  se za Město Borohrádek dále zúčastnil tajemním  města  Zděnek Cabl a Ing. Machová. Za 
předávající TJ Sokol Borohrádek Ing. Provazník.  Jednání se dále zúčastnil nájemce nebytových 
prostor  Ivo Nedvídek a nájemce bytu paní Hrušková. Všichni   přítomní  provedli detailní prohlídku  
všech prostor sokolovny, byly provedeny odečty médií a předány klíče od budovy. Rovněž byl 
diskutován záměr prvních nezbytných oprav a rekonstrukcí tak, aby sokolovna mohla sloužit  ke 
svému účelu (sportovní a kulturní využití). Jako prioritou se jeví jako první provedení rekonstrukce 
bytových prostor, které by měly sloužit pro bytové potřeby budoucího správce sokolovny a 
navazujícího venkovního sportovního areálu. 
 
Programem příštího jednání sportovní komise, které se uskuteční  dle potřeby  v  prosinci 2014 bude, 
bude mimo aktuálních otázek (provoz sokolovny) rovněž sestavení plánu zamýšlených sportovních 
akcí v roce 2015. 
 
Zapsal: 
 
 
_______________________________________ 
JUDr. Josef Moravec - předseda sportovní komise 
 
 

 
 
 

 

 

   

 

                  


